
P R O T O K Ó Ł   Nr XXVI/2009
XXVI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu

z dnia  30 czerwca 2009 roku

           Obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu otworzył Przewodniczący 
Rady Miejskiej – Pan Ryszard Żuk, witając przybyłych bardzo serdecznie.

Spoza członków Rady w obradach udział wzięli:  Pan Bernard Mius – 
Burmistrz Miasta,  Pan Jarosław Milewski – Sekretarz Miasta, Pan Arkadiusz 
Młyńczak  –  Skarbnik  Miasta,  Pan  Kazimierz  Oleszkiewicz  -  Wicestarosta, 
kierownicy  zakładów  pracy,  kierownicy  jednostek  organizacyjnych,  sołtysi 
i mieszkańcy gminy. 

Przewodniczący Rady –  Pan Ryszard Żuk stwierdził na podstawie listy 
obecności,  że  w  obradach  uczestniczy  14  radnych  (na  stan  Rady  15),  więc 
uchwały  podejmowane  na  sesji  będą  prawomocne  (  nieobecny  p.  Sebastian 
Żubrowski ).

Lista obecności  radnych oraz gości zaproszonych na XXVI sesję Rady 
Miejskiej Pasymia  stanowi załącznik Nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad.

Porządek obrad:
  

1. Otwarcie i uchwalenie porządku obrad sesji Rady Miejskiej.
2. Przyjęcie protokołu z  XXV sesji Rady Miejskiej.
3. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2009. 
6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
7. Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 

Szczycieńskiemu. 
8. Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  udział  Gminy  Pasym 

w realizacji inwestycji pt. „Rozbudowa składowiska odpadów komunal-
nych w Linowie”

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospoda-
rowania mieszkaniowym zasobem Gminy Pasym w latach 2009-2013. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.



11.Sprawy różne.

Głos zabrał Burmistrz Miasta –  p. Bernard Mius, który zgłosił wniosek 
dotyczący wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmia-
ny uchwały Rady Miejskiej  w Pasymiu Nr XXIII/148/2009 z dnia 11 marca 
2009  roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii 
oraz Harmonogramu realizacji wydatków ujętych w tym programie na 2009 rok.

  Burmistrz dodał, że z projektem w/w uchwały radni zostali zapoznani na posie-
dzeniu wspólnych komisji. 

Następnie  Przewodniczący  Rady zapytał  kto  jest  za  wprowadzeniem 
zmian do porządku obrad.

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych ( nieobecni 
podczas głosowania:  p. Beata Konopka, p. Benedykt Młynarski, p. Sebastian 
Żubrowski ) zmiana w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie.

Porządek obrad:

1. Otwarcie i uchwalenie porządku obrad sesji Rady Miejskiej.
2. Przyjęcie protokołu z  XXV sesji Rady Miejskiej.
3. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2009. 
6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu. 
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Pasym 

w realizacji inwestycji pt. „Rozbudowa składowiska odpadów komu-
nalnych w Linowie”

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu go-
spodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Pasym w latach 2009-
2013. 

10. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej 
w Pasymiu Nr XXIII/148/2009 z dnia 11 marca 2009 roku w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-
mów Alkoholowych i  Przeciwdziałania  Narkomanii  oraz Harmono-
gramu realizacji wydatków ujętych w tym programie na 2009 rok.

11.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.



12.Sprawy różne.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych ( nieobecni 
podczas glosowania:  p. Beata Konopka,  p.  Benedykt Młynarski,  p.  Sebastian 
Żubrowski ) porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2   Przyjęcie protokołu z  XXV sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady  –  Pan Ryszard  Żuk  zwrócił  się  z  pytaniem do 
radnych,  czy  chcą  wnieść  jakieś  uwagi  lub  mają  zastrzeżenia  do  protokołu 
z  XXV  sesji Rady Miejskiej.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Pan Ryszard Żuk poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu 
z  XXV sesji Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych ( nieobecni 
podczas glosowania:  p. Beata Konopka,  p.  Benedykt Młynarski,  p.  Sebastian 
Żubrowski ) protokół został przyjęty jednogłośnie.    

Ad.  3   Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności 
w okresie międzysesyjnym.         

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta – Pan Bernard Mius, który 
przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między XXV a XXVI sesją 
Rady Miejskiej. 

 Przedstawione przez Pana Burmistrza  sprawozdanie  stanowi załącznik 
Nr 3  do protokołu sesji.

Przewodniczący Rady  –  Pan Ryszard  Żuk zapytał  radnych,  czy  mają 
pytania do przedstawionego sprawozdania.

  Radni nie zgłosili pytań.

Ad. 4 Interpelacje i wnioski radnych 



Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która powiedziała, że w dniu 22 
czerwca  na  wniosek  mieszkańców  wsi  Rusek  Wielki  zostało  zorganizowane 
przez sołtysa i radę sołecką zebranie wiejskie. Pani Marianna Tańska dodała, że 
z informacji uzyskanej od sołtysa wie, iż Burmistrz był na to zebranie zaproszo-
ny, zebranie się odbyło, niestety Burmistrz na tym zebraniu się nie pojawił. Rad-
na powiedziała, że na zebraniu mieszkańcy między innymi chcieli porozmawiać 
z Burmistrzem na temat  przejazdu ogromnej ilości samochodów ciężarowych 
ze żwirowni. Pani Tańska podkreśliła, iż zjawisko to dla mieszkańców jest bar-
dzo dokuczliwe. Pani Tańska poinformowała, że na zebraniu był: wicestarosta – 
p. Kazimierz Oleszkiewicz, przedstawiciel Rejonu Dróg.  Następnie p. Marianna 
Tańska powiedziała, że ubolewa nad jednym faktem, mianowicie jest jej bardzo 
przykro   z tego powodu,  że radna gminna dowiaduje się na zebraniu wiejskim 
o bardzo ważnym fakcie, dowiaduje się oczywiście od p. Starosty, że w dniu 26 
marca zostało ze Starostwa wysłane pismo do p. Burmistrza i do dnia dzisiejsze-
go  radni o tym fakcie nic nie wiedzą. To było pismo w formie porozumienia, 
które miało być zawarte pomiędzy Starostwem Powiatowym, a panem Burmi-
strzem  w  sprawie  przeznaczenia  pieniążków  na  drogę  powiatową  w  Rusku 
Wielkim.  Radna podkreśliła, że jest to najbardziej niebezpieczna droga w na-
szej gminie i o tym między innymi chcieliśmy z p. Burmistrzem porozmawiać. 
Pani Tańska poprosiła, aby potraktować to jako interpelację. 

Następnie p. Marianna Tańska powiedziała, że  Burmistrz Miasta powiedział, iż 
rozmawiał z mieszkańcami budynku wielorodzinnego w Rusku Wielkim na ko-
lonii i tym ludziom światło   jest nie potrzebne.  Pani Tańska dodała, że była  na 
zebraniu i tą sprawę wyjaśniła. 

Pani Tańska zapytała Burmistrza czy Związek Młodzieży Wiejskiej  wystąpił do 
p.  Burmistrza  z  prośbą  o zorganizowanie  kolonii  letnich  (  na dochodzenie  ) 
w czasie wakacji, dla dzieci rolników.

Radna zapytała również czy w związku z sytuacjami pogodowymi,  zdarzają się 
po  sąsiedzku  różne  nawałnice,  różne  sytuacje  nieprzewidywalne  w  związku 
z czym p. Tańska zapytała czy  nasza gmina w jakiś sposób przygotowana jest 
do tego faktu.         

Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  rady  –  p.  Mieczysław  Żyra,  który 
zapytał  czy  jest  planowany  remont,  renowacja  kapliczki  przy  ul.  Kościuszki 
w Pasymiu. 

Wiceprzewodniczący zapytał również o porządkowanie posesji,  radny dodał, że 
jest za tym, żeby po piśmie, po upomnieniu następował inny rodzaj przestrogi 
czy kary np. w formie mandatu  ( jest dużo nie remontowanych budynków, walą 
się dachy w związku z czym właścicieli tych posesji należało by przywołać do 



porządku ).  

Głos zabrała radna –  p.  Hanna Gryczka,  która zapytała,  czy Burmistrz 
wyjaśnił sprawę doprowadzenia syna p. Gryczki przez policję, na komisję. Czy 
Burmistrz wyjaśnił dlaczego tak się wydarzyło. 

 Ad.  5  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  na 
rok 2009. 

Projekt  uchwały  przeczytała   Wiceprzewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta 
Dyrda

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  zmiany budżetu na rok 2009.  

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski ), za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. Uchwała została podjęta i stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu.

 Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu dłu-
goterminowego.

Projekt uchwały przeczytał  Wiceprzewodniczący Rady – p. Mieczysław 
Żyra

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.



Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie    zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski ), 13 radnych glosowało za podjęciem uchwały, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. Uchwała została podjęta   i stanowi załącznik Nr 5 do 
protokołu.

 Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Szczycieńskiemu. 

Projekt uchwały przeczytał  Wiceprzewodniczący Rady – p. Mieczysław 
Żyra

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu.  

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski ), uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącz-
nik Nr 6 do protokołu.

           Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział 
Gminy Pasym w realizacji inwestycji pt. „Rozbudowa składowi-
ska odpadów komunalnych w Linowie”

Projekt  uchwały  przeczytała   Wiceprzewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta 
Dyrda

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.



Radni nie zgłosili   pytań.

            Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udział Gminy Pasym w realizacji inwestycji pt. „Rozbudo-
wa składowiska odpadów komunalnych w Linowie”

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski )  uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącz-
nik Nr 7 do protokołu.

 Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Pa-
sym w latach 2009-2013. 

Projekt uchwały przeczytał  Wiceprzewodniczący Rady – p. Mieczysław 
Żyra

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

            Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Pasym w latach 2009-2013.   

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski )  uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącz-
nik Nr 8 do protokołu.

 Ad.  10  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Rady 
Miejskiej  w Pasymiu Nr XXIII/148/2009 z  dnia  11 marca 2009 



roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii  oraz  Harmonogramu  realizacji  wydatków  ujętych 
w tym programie na 2009 rok.

Projekt  uchwały  przeczytała   Wiceprzewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta 
Dyrda

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

            Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie   zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w Pasymiu  Nr  XXIII/148/2009 
z dnia 11 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilakty-
ki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
oraz Harmonogramu realizacji wydatków ujętych w tym programie na 2009 rok.

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych ( nieobecny 
p. Sebastian Żubrowski )  uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącz-
nik Nr 9 do protokołu.

 Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.

 Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który powiedział, że na 
niektóre interpelacje udzieli odpowiedzi na dzisiejszej sesji, natomiast na te na 
które nie udzieli odpowiedzi na dzisiejszej sesji, to udzieli odpowiedzi pisemnej 
w ustawowym terminie.

Burmistrz w odpowiedzi na pytanie p. Hanny Gryczka powiedział, że myślał, iż 
rozmowa przeprowadzona w gabinecie Burmistrza z p. Gryczka była wystarcza-
jącą rozmową. Burmistrz dodał, że jeżeli ta rozmowa nie była wystarczająca to 
p. Gryczka otrzyma pisemną odpowiedź na zadane pytanie.

Głos zabrała radna – p. Hanna Gryczka, która powiedziała, że chciałaby, 
żeby sprawa ta została wyjaśniona. Następnie p. Hanna Gryczka  w skrócie opi-
sała przebieg wydarzenia.



Głos zabrał Burmistrz Miasta, który na złożoną interpelację p. Mieczysła-
wa Żyry odpowiedział, że w ramach możliwości ZGKiM w Pasymiu kapliczka 
zostanie odnowiona. 

Burmistrz Miasta powiedział, że informacja dotycząca wyjazdu dzieci na 
wczasy, kolonie dotarła do niego w piątek. Burmistrz dodał, że  przedzwonił do 
niego pracownik Izby Rolniczej p. Kawecki z informacją i na poniedziałek trze-
ba było dać odpowiedź. Burmistrz podkreślił, iż ze swojej strony zrobił wszyst-
ko co było w jego mocy, uruchomił pracownika, polecił skontaktować się z soł-
tysami ile dzieci było by chętnych na kolonie. Burmistrz Miasta powiedział, że 
bardziej zorientowany w tej sprawie jest Sekretarz Miasta w związku z czym po-
prosił Sekretarza Miasta o wyjaśnienie tej sprawy.

Głos zabrał Sekretarz Miasta – p. Jarosław Milewski, który wyjaśnił zasa-
dy ( na kolonie mogły być zakwalifikowane tylko dzieci rolników płacących po-
datek KRUS ) i organizację półkolonii ( dla każdego dziecka powinny być przy-
gotowane  przynajmniej 3 posiłki dziennie, w tym 1 obiad. Związek Młodzieży 
Wiejskiej daje 350 zł. na osobę, 70 zł. od osoby płacą rodzice ). Pan Milewski 
podkreślił, iż w poniedziałek trzeba było dać już odpowiedź.       Sekretarz do-
dał, że w piątek była przeprowadzona rozmowa z p. Dyrektor MOK gdyż dzie-
ciom trzeba by było zorganizować czas.  Związek Młodzieży Wiejskiej nic nie 
organizuje, daje pieniążki, mówi jakie są wymagania i to wszystko. Dzieciom 
trzeba zorganizować wszystko, łącznie z wyjazdami, posiłkami itd. Minimalna 
grupa która powinna być to jest grupa w granicach 20 – 30 osób, żeby to się 
opłacało. Było dzwonione w piątek do sołtysów. Sołtysi podali tylko 4 dzieci 
chętnych. Sekretarz raz jeszcze podkreślił, że gdyby było więcej czasu to infor-
macja do rodziców dotarła by na piśmie, ale w piątek dostaliśmy informację, a 
w poniedziałek o godz. 11.00 musieliśmy udzielić już odpowiedzi, w związku z 
czym nie było jak skontaktować się z rodzicami.               

Głos zabrał Burmistrz Miasta, który powiedział, że był osobiście u sołtysa 
i  przeprosił,  że  nie  będzie  mógł  uczestniczyć  w  spotkaniu  zorganizowanym 
w Rusku Wielkim. Burmistrz Miasta dodał, że poprosił sołtysa o spisanie nota-
tek z tego spotkania i przekazania ich Burmistrzowi Miasta. 

Następnie Burmistrz Miasta poinformował, iż na 11 lipca jest zaplanowa-
ne spotkanie z p. Wierzchowskim w sprawie drogi do tzw. „czworaków” w Ru-
sku W.

Burmistrz Miasta powiedział, że  wysłane zostało pismo do Komendy Po-
wiatowej Policji w Szczytnie, żeby wzmóc kontrolę kierowców jeżdżących sa-
mochodami ciężarowymi.  



Ad. 12 Sprawy różne.

Głos  zabrała  radna  –  p.  Jolanta  Jusis  –  Szpara,  która  powiedziała,  że 
w swoim sprawozdaniu Burmistrz powiedział, że został ogłoszony konkurs na 
stanowisko  dyrektora  Gimnazjum w Pasymiu,  w związku z  czym p.  Jusis  – 
Szpara zapytała czy wpłynęły już jakieś oferty i kiedy zostanie przeprowadzony 
konkurs. 

 Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który powiedział, że do 
dnia dzisiejszego żadna oferta nie wpłynęła. Oferty należy składać do dnia 10 
lipca 2009r.

Głos zabrała radna  – p. Marianna Tańska, która korzystając z obecności 
Starosty  spytała  o  wyniki  rozmów  przedstawicieli  rejonu  dróg  w  sprawie 
pozarastanych   poboczy, o których była mowa na zebraniu. 

Głos zabrał Wicestarosta – p. Kazimierz Oleszkiewicz, który powiedział, 
że  jutro  wraca  z  urlopu  Dyrektor  Zarządu  Dróg  Powiatowych  i  jutro  będą 
prowadzone rozmowy. 

Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  Rady  –  p.  Mieczysław  Żyra,  który 
powiedział,  że  dostał  odpowiedź   z  Zarządu Dróg,  która  nie  satysfakcjonuje 
jego.  Następnie Wiceprzewodniczący Rady przeczytał otrzymaną odpowiedź. 
Pan  Żyra poprosił Wicestarostę, aby ten widząc się z Dyrektorem Zarządu Dróg 
poprosił jego o ponowne rozpatrzenie  prośby p. Mieczysława Żyry. 

Głos  zabrał  sołtys  wsi  Grom  –  p.  Andrzej  Kwiatkowski,  który 
poinformował Burmistrza Miasta iż w ubiegłym roku rada sołecka wystąpiła do 
Zarządu Dróg z prośbą o przeniesienie znaków „teren zabudowany”. Znaki te 
zostały  przeniesione.  Sołtys  dodał,  że  tydzień  temu  nie  wiadomo   z  jakich 
przyczyn znaki te wróciły na dawne miejsce. 

Głos  zabrała  radna  –  p.  Jolanta  Jusis  –  Szpara,  która  poprosiła 
o  postawienie  znaku  na  osiedlu  gdzie  mieszka  p.  Jusis  –  Szpara,   gdyż 
samochody jeżdżą tam ze zbyt dużą prędkością.   

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius,  który  na  pytanie  p. 
Marianny  Tańskiej  czy  gmina  jest  przygotowana  do  klęski  żywiołowej, 
odpowiedział,  że  jest  opracowany  plan  zarządzania  kryzysowego,  który 
zatwierdzany  jest  przez  Starostwo Powiatowe.  Burmistrz  dodał,  że  taki  plan 
u nas w gminie jest, aktualnie zatwierdzony. 



Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Ryszard Żuk, który poinformował, iż 
rada sołecka wsi Tylkowo zaprasza na festyn połączony z odsłonięciem tablicy 
upamiętniającej pobyt Karola Wojtyły we wsi Tylkowo. Przewodniczący dodał, 
iż uroczystości odbędą się w dniu 11 lipca 2009r. 

Głos zabrała  radna -   p.  Jolanta  Jusis  –  Szpara ,  która  poinformowała 
wszystkich zebranych, że dnia 04 lipca 2009r. we wsi Grom odbędzie się festyn. 
W  związku  z  powyższym  p.  Jolanta  Jusis  –  Szpara  zaprosiła  wszystkich 
chętnych na festyn.  

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius,  który  pożyczył 
wszystkim zebranym miłych wakacji. 

Na tym obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu zakończono. 

Przewodniczący  Rady  -  Pan  Ryszard  Żuk podziękował  zebranym 
za udział  w obradach i ogłosił zamknięcie sesji.

Obrady  XXVI  Sesji  Rady  Miejskiej  Pasymia  rozpoczęto  o  godz.  1100 

a zakończono  o godz. 1220.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Anna Chitka
Podinspektor w UMiG 
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